
 

101學年度國際週活動

國際事務暨校友服務處 / 國際組

為因應校園國際化政策，藉由本校境外學生之多元屬性，

建立多元文化之校園特色，由本校境外學生共同辦理「國際週

系列活動」，活動於3/22開幕並由校長親臨主持。

活動日期：102年3月18日~3月22日，地點：正心樓1樓大廳

活動內容包含：

1.靜態展覽

(1)海報展：

(a)本校101學年度境外生國家海報展：馬來西亞、香港、澳

門、新加坡、日本、韓國、汶萊、美國、加拿大、印

尼、西班牙、菲律賓、紐西蘭、緬甸、伊拉克、中國(浙江、福建)。

(b)國際組101學年度交流研習成果展。

(c)國際組姐妹校暨交換學生成果展。

(2)文物展：各國文物展，並於展覽期間每日分享不同各國點心(限量)。

2.動態表演：由本校境外生擔綱演出。

(1) 3/19男女熱舞－世界舞蹈。

(2) 3/20服裝秀—各國傳統服飾.高中制服。

(3) 3/21音樂會。

3.主題活動：

(1)美食展(微風廣場)：境外生每日現場料理各國特色美食。

(2)境外生制服日：於102年3月21日，全校境外生穿著高中制服。

(3)3/11~3/22每日中午播放各國特色音樂。

參與活動境外生心得分享

醫影二 馬來西亞 韋凱曜

本校第一次辦理國際週活動，整個活動是由原來的僑生週擴大辦理。這次也是我在大學二年級的生涯中最後一

次和大家一起努力的社團團體活動。國際週我和另外的同學雖然是總籌，但由國際組的劉宇莊劉姐與大家共同努力

將國際週的靜態和動態表演完成，靜態的海報和文物小吃的展覽中，讓大家對台灣以外的國家特色、美食、旅遊勝

地大開眼界，希望能帶給全校師生不同的視野。海報展的設計，同時也讓我回味家鄉的環境和小吃；文物展也讓我

看到許多不同國家豐富的文物，各國小吃更讓我品嚐了不少口味不同的美食及點心。動態表演方面還真的要感謝大

家在這短短的一個月中抽空練習，大家在第2學期開學後一個月內揮汗如雨、排除萬難並且齊心協力的完成五支熱

舞、服裝秀和音樂會表演。還有很辛苦的美食組，活動時每天一大清早爬出被窩，像開飯店的老闆一樣準備食材，

為大家準備了椰漿飯、肉骨茶、東炎米粉和許多港澳特色食物。

感謝大家和劉姐的努力，這次的國際週圓滿結束，希望下一次學弟妹們會辦得更完美。

職治一 西班牙 吳彥衡(Tony)

I have to say, what a month! Time flew by real fast. Since second semester has stumbled upon, we 

overseas student＇s began to form groups. Separate in different categories such as Music, Fashion and 

Dance groups. It＇s quite similar process to what we did during winter. Is basically, your 

male/female seniors are there to guide, practice and give you feedback through each person＇s 

performance. I really want to thank each one of them for being there for us. Without them, we 

wouldn＇t be able to run any of the show. We are all here to learn and experience the things we have 

not done before. We all encounter miscommunications and hardships. You ever had that feeling when you 

start something and you like the idea only in the beginning? But, as you progress you feel more 

tensed and stressed? Believe or not, I had that same feeling like everyone else! You have to be 

really devoted in what you do. This applies to everything in life not just for that month. Everybody 

worked so tirelessly right after their last period of  class and everybody jumps into practice. Even 
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during the weekends… It＇s Nuts! There is no break. But, that＇s because you want to put out a good 

show that you＇ve been working on during this whole entire month. Is all about effort and giving it 

your full percent to everything you do in life. I really enjoyed seeing many friends, teacher, staff, 

volunteer all gathered to see our show. I hope we have entertained everyone. Overall, it was a great 

month!
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